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اخبار
مجيد اخشابی مطرح كرد؛

روی ديگر سكه زندگی رابا 
كرونا ديديم

خواننده و آهنگساز موسیقی 
در  خود  فعالیت های  به  اشاره  با 
از  خانه نشینی،  و  قرنطینه  دوران 
کنسرتی  برگزاری  برای  تلاشش 
با  سنتور  نوازندگی  حوزه  در 
ایام  در  ارکستر  یک  همراهی 

پساکرونا خبر داد.
و  خواننده  اخشابی  مجید 
آهنگساز موسیقی که طی سال های 
را  متعددی  فعالیت های  اخیر 
تیتراژ  برای  آهنگ  تک  تولید  در 
سایر  و  تلویزیونی  سریال های 
است  داشته  موسیقایی  پروژه های 
بر  تاکید  ضمن  مهر  با  گفتگو  در 
شعار »در خانه بمانیم« در روزهای 
شیوع ویروس کرونا، به فعالیت های 
خود در این ایام اشاره کرد و گفت: 
به  توجه  با  هم  من  روزها  این  در 
توصیه کارشناسان و عمل به وظایف 
جمعی،  ساختار  در  شهروندی 
قرنطینه را انتخاب کرده ام. این در 
حالی است که یک هنرمند شمالی 
هستم و اساساً پیش از این آغاز بهار 
برای من بدون سفر به شمال کشور 
معنا نداشت. اما تلاشم را انجام دادم 
تا این شرایط را تحمل کرده و در 
منزل بمانم. کما اینکه با توجه به 
اجرایی ام  فعالیت های  شرایط  این 
در حوزه موسیقی نیز متوقف شده 

است.
افزود:  سنتور  نوازنده  این 
خوبی  فرصت  روزها  این  در 
مطالعه  بتوانم  تا  شده  فراهم 
بیشتری روی مقالات و پروژه های 
اما  باشم،  داشته  دانشگاهی ام 
نکته مهم دیگری که در روزهای 
اتفاقاً  و  آمد  پیش  برایم  قرنطینه 
هم برای من در برگیرنده شرایط 
مثبتی بود، مأنوس شدن دوباره با 
نوازندگی بود که مدت های زیادی 
تمرکز  وقت،  کمبود  دلیل  به  بود 
کمتری روی آن داشتم. اما در این 
فراهم  فضایی  کرونایی  روزهای 
ساعت  چندین  روزی  که  شده 
حالی  در  این  می کنم  نوازندگی 
است که تدریس دانشگاهی را هم 
می کنم  دنبال  مجازی  فضای  در 
که برایم تجربه ارزشمندی است. 
کرونا  ماجرای  این  حال  هر  به 
سکه  دیگر  روی  تا  شد  باعث 
برایم  قطعاً  و  ببینم  را  زندگی 
هرگز  که  داشت  دستاوردهایی 

فراموشش نمی کنم.
فعالیت های  سایر  درباره  وی 
هفته های  طی  کرد:  اظهار  خود 
گذشته تلاش کردم حضور فعالی 
در عرصه تولید تک آهنگ ها داشته 
از آن جمله می توانم به  باشم که 
انتشار قطعه »تموم میشه روزهای 
سخت« با حمایت مرکز موسیقی 
عشق«  »ای  قطعه  هنری،  حوزه 
و   ۱۳۹۸ سال  پایانی  روزهای  در 
بر«  »میان  سریال  تیتراژ  قطعه 
شبکه پنج سیما اشاره کنم که به 
نوعی کارهای بهاری من محسوب 
پسند  مورد  امیدوارم  و  می شوند 

مخاطبان نیز قرار گرفته باشد.
اتفاقاً چند روز  ادامه داد:  وی 
»ما  گفتم:  مادرم  به  که  بود  پیش 
از روزهای کرونایی کمر  گویا قبل 
بودیم  بسته  خودمان  به  خدمت 
کمی  تا  شد  باعث  شرایط  این  اما 
جدی تر به این موضوع فکر کنیم.« 
این  می کنم  فکر  من  هرحال  به 
از  موجب  که  ناخوشایند  روزهای 
انسان های  از  بسیاری  رفتن  دست 
برای  فرصتی  شد،  زمین  روی 
آرزوها  که  است  دوباره  کردن  فکر 
ذهنمان  در  را  دغدغه هایمان  و 
مطمئنم  من  کنیم.  ریل گذاری 
بعد از کرونا سبک و سیاق بهتری 
می کنیم  انتخاب  زندگی مان  در 
که روی آوردن به معنویت یکی از 
اتفاقات مثبت آن است. حداقل برای 
من چنین خواهد بود که من در ایام 
پساکرونا بیشتر از قبل به معنویت 
زندگی ام فکر می کنم که لازمه اش 
تمام  اینها  بود.  این چنین  فراغتی 
مسائلی بود که سعی کردم از این 
شرایط تهدید برای خودم استفاده 
از  دیگری  بخش  در  کنم.اخشابی 
صحبت های خود با اشاره به شرایط 
فعلی جوامع جهانی بیان کرد: من 
امیدوارم شرایط بد این روزها هرچه 
زودتر رو به بهبودی برود. ما انسان ها 
متوجه  قطعاً  بد  روزهای  این  در 
می کردیم  فکر  اگر  که  شده ایم 
که  رسیده  جایی  به  قدر  آن  علم 
را  غافلگیری  هیچ  ما  برای  دیگر 
در برنداشته باشد، قطعاً در اشتباه 
و  کرونا  ویروس  شیوع  زیرا  بودیم، 
بیماری »کووید ۱۹« نشان داد که 
بشر بیش از همیشه ضعیف است. 
این نکته ای است که در این روزها 
و  می کنم  فکر  آن  روی  شدت  به 
معتقدم می تواند در برگیرنده شرایط 

جدیدی برای انسان امروزی باشد.

اولين شب »سينماماشين« چگونه گذشت؟

تماشای خروج تراکتورها با ماشین! 
زهرا منصوری

اولین شب از طرح »سینماماشین« 
با اکران فیلم »خروج« در حالی برگزار 
طیف های  از  مختلف  افراد  که  شد 
گوناگون مخاطبان سینما برای شریک 
شدن در این تجربه متفاوت، خود را به 

برج میلاد رسانده بودند.
که  بود  گذشته  هفته  سه شنبه   
کرد  اعلام  اوج  سازمان  عمومی  روابط 
فیلم سینمایی »خروج« به کارگردانی 
طرح  در  است  قرار  حاتمی کیا  ابراهیم 
گذاشته  نمایش  به  ماشین«  »سینما 
البته پیش از انقلاب  شود، طرحی که 
هم تجربه شده بود این اما اولین نمایش 
یک فیلم بعد از انقلاب در قالب آن بود و 
البته دومین ایده ای که »خروج« بعد از 
اکران اینترنتی، پیشگامش می شد تا باز 

هم عنوان »اولین« را از آن خود کند.
این طرح البته این روزها در جهان 
کره  در  اتفاقاً  و  است  تجربه  حال  در 
بسیار خوبی  استقبال  آلمان  و  جنوبی 
از  هم  ما  حالا  است.  شده  آن  از  هم 
این روزهایی  نمانده ایم. در  قافله عقب 
بیماری  شیوع  دلیل  به  سینماها  که 
از  استفاده  بهترین  این  بسته اند  کرونا 
رابطه مان  تا  است  موجود  ظرفیت های 
با »سینما« قطع نشود. هر چند پیش تر 
انگیزه اصلی مان »شکست« کرونا بود، 
اما این روزها دیگر سعی کرده ایم زندگی 
مسالمت آمیز با آن را هم تجربه کنیم؛ 
این را از افزایش تردد افراد در خیابان ها 
و  تجاری  مراکز  فروشگاه،  شدن  باز  و 
مغازه ها می توان دریافت و البته از آماری 
که ارائه می شود و روز به روز سیر آن 
نزولی است. سینما در این میان اما از 
بازگشایی  و  است  مستثنی  قضیه  این 
آن به صورت سابق حالا حالاها بعید به 
نظر می رسد. بنابراین این یک موضوع 
نو  ایده های  این  از  که  است  عقلانی 

استقبال شود تا این هنر نمیرد.
روايت يک تجربه هيجان انگيز

بعد از انتشار خبر »سینماماشین« 
عمومی  روابط  تیم  اعضای  به  بسیاری 
اوج بابت این طرح دستمریزاد گفتند. 
در محافل رسانه ای و مجازی هم بازار 
بود.  داغ  حسابی  آن  درباره  گفتگو 
همین شد که نتوانستیم از تجربه نگاری 
طرح  این  شدن  اجرایی  شب  اولین 
چشم پوشی کنیم. برای خودم به عنوان 
انگیزترین  خبرنگار سینما این هیجان 
تجربه شرکت در آئین اکران یک فیلم 

سینمایی بود.
این  از  پیش  را  حاتمی کیا  فیلم 
در جشنواره دیده ام. ما خبرنگارها البته 
تقریباً تمام فیلم ها را پشت سر هم در 
جشنواره می بینیم و از این نظر که دیگر 
در طول سال فیلمی برای تماشا نداریم 
برایمان، خوشایند نیست! با این وجود 
تماشای »خروج«؛ این فیلم اعتراضی، در 
ماشین برایم یک تجربه متفاوت است. 
بیان معایب و محاسن »خروج« بماند 
برای بعد، در این گزارش تنها می خواهم 
طرح  اجرای  شب  اولین  از  مشاهداتم 

»سینماماشین« را روایت کنم.
می رسیم  که  اصلی  جایگاه  به 
که  می بینم  را  مختلفی  ماشین های 
توک  و  بینشان تک  لاکچری اند،  اکثراً 
یک  البته  کنی  پیدا  پراید  می توانی 
تاکسی هم می بینم که در محل مورد 
صبح  می شودپنجشنبه  جاگیر  نظر 
بلیت فروشی »خروج« برای سانس های 
۲۱:۳۰ و ۲۳:۳۰ آغاز و در همان ساعات 
همین  می شود،  پر  ظرفیتش  ابتدایی 
موضوع را خبری و بعد هم با تیم روابط 
عمومی هماهنگ می کنم تا روز جمعه 
گزارشی از »سینماماشین« تهیه کنم. 
با ظرفیت  »سینما ماشین« قرار است 
۱۶۰ ماشین در هر سانس، در پارکینگ 
هزار  بلیت ۴۰  با  میلاد  برج  شماره ۳ 
نفر  دو  با  و  خودرو  هر  به ازای  تومانی 

سرنشین انجام شود.
می افتم.  راه  میلاد  برج  طرف  به 
محاسباتم برای ترافیک و این داستان ها 
اشتباه از آب در می آید و خیلی زودتر 
یعنی در ساعت ۲۰ به پارکینگ شماره 
می کنم  فکر  و  می رسم  میلاد  برج   ۳
فقط این من هستم که این همه زود 
رسیده ام اما به محض رسیدن می بینم 
من  از  ماشین  حدود ۱۰  صاحبان  که 
رسیده اند.  زودتر  و  بوده اند  زده تر  ذوق 
و  فیلمبرداری  مختلف  گروه های  البته 
از همان دقایق  عکاسان هم آمده اند و 
ابتدایی شروع به ضبط و ثبت اتفاقات 

کردند.
دو ورودی برای پذیرش ماشین ها 
شامل  هم  ورودی ها  کرده اند،  تعبیه 
همه  که  است  رنگ  قرمز  سازه هایی 
خلاقیتشان در این خلاصه شده که دو 
سه بنر با تصویر فرامرز قریبیان بازیگر 
نقش یک فیلم رویش بچسبانند! منتظر 
را  برم  و  دور  بدهند.  ورود  تا  می مانیم 
با  نگاه می کنم آدم های مختلف  خوب 
ماشین های متفاوت آمده اند، بیشترشان 
انگار  بعضی هایشان  جوان ترها هستند، 
و  حاتمی کیا  سینمای  به  ربطی  هیچ 
کارگردانی  همان  ندارند،  دغدغه هایش 
بوده  معترض  بیشتر  سال ها  این  که 

دفاع  فیلم های  از  مملو  کارنامه اش  و 
همان  است،  مقاومتی  و  مقدسی 
کارگردانی که وقتی ۲۰ سالم بود آنقدر 
شیفته او و سینمایش بودم که در خبرها 
و گزارش هایم گاهی برایش تیتر »عمو 
 ۲۸ سن  در  حالا  اما  می زدم  ابراهیم« 
سالگی بعضی حرف هایش را نمی فهمم و 
مثل سابق شیفته اش نیستم اما همچنان 

برایم کاریزما دارد.
افطار و سلفی در صف انتظار ورود

باز هم دور و برم را نگاه می کنم، 
می کنند،  افطار  که  می بینم  را  عده ای 
را می بینم  آن طرف تر دختر و پسری 
که عکس سلفی می گیرند، بعضی ها هم 
البته به خبرها توجه نکرده اند و ظرفیت 
ماشینشان بیشتر از ۲ نفر است. تاکید 
این  به  در هر خودرو  نفر  بر حضور ۲ 
دلیل است که سرنشینان پشت دیدشان 
محدود می شود و نمی توانند فیلم را به 
خوبی تماشا کنند اما تیم هدایت به این 

موضوع خرده ای نمی گیرند.
منتظر،  ماشین های  تعداد  حالا 
ورود  کم کم  و  است  شده  هم  زیاد 
ورود هر خودرو،  از  پیش  اما  می دهند 
گان  و  ماسک  که  می بینم  را  نفری   ۲
و دستکش دارند یعنی سر تا پایشان را 
پوشانده اند و با پمپ شروع به ضدعفونی 
آن  می کنند.  ماشین ها  سطوح  کردن 
طرف تر هم یک آمبولانس برای حوادث 
غیرمترقبه در حین اکران پارک شده، 
پلیس برج میلاد هم آمده اما تنها یک 
نفر است. او هم دور و بر را خوب نگاه 

می کند.
۲ نفر در هر جایگاه با یک لپ تاپ 
نشسته اند و مراحل چک بلیت و پلاک 
را انجام می دهند، این مرحله البته کمی 
تمام  است.  سربر  حوصله  و  طولانی 
دستکش  و  شیلد  هدایت کننده  تیم 
دارند یکی دو نفر هم کاور پوشیده اند 
و با علمک های قرمز رنگ در دستشان 
)که اسمش را هم نمی دانم!(، ماشین ها 
را با نظم خاصی به جایگاهشان هدایت 
می کنند. به جایگاه اصلی که می رسیم 
که  می بینم  را  مختلفی  ماشین های 
توک  و  بینشان تک  لاکچری اند،  اکثراً 
یک  البته  کنی  پیدا  پراید  می توانی 
تاکسی هم می بینم که در محل مورد 

نظر جاگیر می شود.
فضای پارکینگ با چند پروژکتور 
کاملًا روشن است اما در همین فضای 
اصلی هم هیچ اقلام تبلیغی نمی بینم 
کرده اند  را  باران  و  باد  پیش بینی  گویا 
از  سرعت  به  بنرها  باد  وزش  با  چون 
از  کدام  هر  می شوند.  کنده  جایشان 
آرام در جای مخصوص  آرام  ماشین ها 
به خودشان جاگیر می شوند، هیچکدام 
پیاده  خودروشان  از  سرنشینان  از 
منتظرند  و  قاعده مندند  نمی شوند، 
هم  برخی  شود.  آغاز  فیلم  نمایش  تا 
موبایلشان را درآورده اند و از این تجربه 
تازه و نمایشگری که مدام تصویر ابراهیم 
نشان  را  قریبیان  فرامرز  و  حاتمی کیا 
می دهد و رویش نوشته »رادیوی خود 
را روی فرکانس Fm ۸/۱۰۷ بگذارید«، 

فیلم می گیرند.
دیگر  خودروی  یک  سرنشین 
جالب  برایم  اکران  نوع  این  می گوید 
بود و آمدم، به سراغ یک ماشین دیگر 
ساله   ۲۵ تقریباً  صاحبش  می روم، 
چه  که  نکردم  نگاه  می گوید  و  است 
می شود  اکران  صورت  این  به  فیلمی 
فقط آمدم تا این نوع نمایش را تجربه 
اما عمده  دلیلی داشتند  کنم؛ هرکدام 
دلیل همین تفریح بوددر همین حین 
از بچه های روابط عمومی می پرسم که 
آیا حاتمی کیا خودش هم می آید یا خیر 
که می گویند جلسه دارد و به این سانس 
است که  این  بعدی ام  نمی رسد، سوال 
مهمانان  و  مدعوین  برای  خودرو  چند 
است که می گویند در این سانس هیچ، 
ولی در سانس بعدی سه ماشین مهمان 

داریم.
به سراغ چند نفر می روم تا مصاحبه 
کوتاهی کنم، پسر ۲۲، ۲۳ ساله ای که 
به همراه دوستش آمده است، می گوید 
چون سینماها بسته بود آمدیم تا اینجا 
خودروی  یک  سرنشین  ببینیم،  فیلم 
دیگر می گوید این نوع اکران برایم جالب 
بود و آمدم، به سراغ یک ماشین دیگر 
می روم، صاحبش تقریباً ۲۵ ساله است 
و می گوید نگاه نکردم که چه فیلمی به 
این صورت اکران می شود فقط آمدم تا 
این نوع نمایش را تجربه کنم؛ هرکدام 
همین  دلیل  عمده  اما  داشتند  دلیلی 

تفریح بود. در این روزهای کرونایی که 
تفریحات کم شده است انگار مردم از هر 
تفریحی که مطمئن باشند دچار کرونا 

نمی شوند، استقبال می کنند.
جاگیر  ماشین ها  همه  تقریباً 
شده اند، همین جا متوجه می شوم که 
یک  از  و  متفاوت  ماشین ها  خروج  راه 
کرده اند  را  کار  این  است  دیگر  سمت 
بعدی دچار مشکل ورود  تا در سانس 
ترافیک  احتمالاً  و  ماشین ها  خروج  و 
شده  عنوان  خبرها  در  هرچند  نشوند، 
در  بلند  شاسی  ماشین های  که  بود 
اما  می گیرند  قرار  تر  عقب  ردیف های 
چند تا از همین ها در ردیف جلوترند و 
چند ۲۰۶ در ردیف های عقب تر یعنی با 
این تفاسیر دیدشان صفر می شود. نکته 
دیگر این است که جاگیری ماشین ها به 
گونه ای است که امکان خروج پیش از 
اتمام فیلم را ندارند و باید آن را تا پایان 

ببینند.
خبرهای  در  فضا  همین  در 
غیررسمی بین بچه های خبرنگار گفته 
ارتش  می شود که »خوب بد جلف ۲، 
سری« و »شنای پروانه« هم قرار است 
به همین شیوه به نمایش دربیایند منتها 

با بلیت های گران تر.
کم کم تمام پروژکتورها را خاموش 
می کنند، از تماشاگران هم می خواهند 
خاموش  را  ماشینشان  چراغ های  که 
ساعت ۲۱:۲۴  در  فیلم  نمایش  کنند. 
آغاز می شود، حالا همه جا تاریک مطلق 
است، نمایشگر هم انصافاً کیفیت خوبی 
دارد، کمی صدای فیلم را می شود شنید، 
پخش  این  که  نمی شوم  متوجه  دقیقاً 
صدا به دلیل پایین بودن شیشه برخی 
ماشین هاست یا اینکه نمایشگر صدا را 
پخش می کند. هندزفری موبایلم را در 
می آورم، رادیویش را روی فرکانس گفته 
شده می گذارم و صدا را چک می کنم، 
صدا هم کیفیت خوبی دارد. برایم جالب 
است که بدانم این صدا تا شعاع چند 
متری قابلیت دریافت دارد، این موضوع 
که  می پرسم  عمومی  روابط  تیم  از  را 
می گویند تمام این محوطه و افرادی که 
در برج میلاد هستند می توانند صدا را 

دریافت کنند.
باز دور و برم را نگاه می کنم، همه 
جا سکوت است. دوست دارم بدانم برج 
میلاد که معروف است برای برنامه های 
دست  به  فاکتور  همواره  چنینی  این 
اوج  از  نمایش  این  برای  چقدر  است، 
محمد  سراغ  به  است؟  کرده  دریافت 
سازمانی  رشد  روزها  این  که  ذوقی 
داشته و از مقام مدیر روابط عمومی به 
ارتقا  اوج  سازمان  رئیس  ارشد  دستیار 
سازمان  یک  شماره  فرد  و  کرده  پیدا 
اوج در اطلاع رسانی های اخیر در فضای 
این  در  تا  می روم  است،  بوده  رسانه ای 

باره گپ کوتاهی داشته باشیم.
»سينماماشين«؛ يک امكان برای 

سرگرمی سالم
درباره  ابتدایی  توضیحات  در  او 
این طرح به خبرنگار مهر می گوید: آخر 
سال ۹۸ بود که دیدیم سینماها تعطیل 
شده است و باید کاری برای فیلم های 
خودمان، مردم و سینما کنیم. ما به دو 
اکران  آن ها  از  یکی  که  رسیدیم  اقدام 
آنلاین و دیگری طرح »سینما ماشین« 
انقلاب  از  قبل  ماشین«  »سینما  بود. 
برگزار می شد و در حال حاضر در خارج 
از کشور در حال پیگیری است اما بعد از 
انقلاب این طرح پیگیری نشد ما تصمیم 
گرفتیم این کار را برای فیلم »خروج« 
انجام بدهیم و فکر می کنیم با توجه به 
گویا  اینکه  و  دارند  مردم  که  وضعیتی 
کرونا حالا حالاها رفتنی نیست و سال 
نظرم  به  درگریبانیم،  دست  آن  با   ۹۹
»سینما ماشین« یک امکان سرگرمی و 

تفریح سالم برای مردم است.
باید  فرهنگی  مسئولان  ذوقی: 
فکری به حال سینما کنند. ما پیش از 
این هم اوضاع خوبی در اکران نداشتیم. 
فیلمسازان زیادی معترض به وضعیت 
اکران فیلمشان بودند به طوری که به 
اندازه فیلم های نمایش داده شده، آثاری 
اکران می مانند.  داشتیم که پشت سد 
تدبیر مسئولان  این وضعیت  با  امسال 
دارد:  تأکید  البته  ارشاد چیست؟ذوقی 
باید  فرهنگی  مسئولان  دیگر  سوی  از 
فکری به حال سینما کنند. ما پیش از 
این هم اوضاع خوبی در اکران نداشتیم. 
فیلمسازان زیادی معترض به وضعیت 
که  طوری  به  بودند  فیلمشان  اکران 
شده،  داده  نمایش  فیلم های  اندازه  به 

اکران  سد  پشت  که  داشتیم  آثاری 
تدبیر  این وضعیت  با  امسال  می مانند. 
مسئولان ارشاد چیست؟ ما برای فیلم 
خودمان این تدبیر را کرده ایم و استقبال 
است  بوده  خوب  اول  سانس های  از 
امکان  و  بررسی  مشغول  رو  همین  از 
سنجی هستیم که این اتفاق را در نقاط 

دیگر رقم بزنیم.
نمی خواستيم »سينماماشين« 

لاكچری باشد!
یک  ماشین«  »سینما  افزود:  وی 
نکته مهم دارد و برای اینکه چرخ این 
صنعت بچرخد باید معادلات اقتصادی 
از  برخی  ما شنیدیم  باشد.  آن درست 
دوستان دیگر هم در تدارک این طرح 
یکی  دارد  نکته  دو  طرح  این  هستند. 
به شرایط کنسرت  است  اینکه ممکن 
بلیت ها  قیمت  یعنی  شود  نزدیک 
ما  اما  باشد  تومان  هزار   ۱۰۰ و   ۸۰
نمی خواستیم این چنین باشد چون اگر 
قیمت بلیت از حدی بیشتر باشد برای 
عموم مردم سخت می شود که در این 
شرکت  طرح  این  در  اقتصادی  وضع 
کنند. ما نمی خواستیم »سینما ماشین« 

یک امکان لاکچری باشد.
سازمان  رئیس  ارشد  دستیار 
»اوج« ادامه داد: به همین خاطر معادله 
بود  این  بودیم  دنبالش  که  اقتصادی 
اعم  مختلف  اسپانسرهای  با جذب  که 
لحاظ  با  و  اقتصادی  و  غیرفرهنگی  از 
این  دارند  که  اجتماعی  مسئولیت های 
کار را انجام بدهیم. اگر »سینماماشین« 
نظرم  به  کند  جذب  اسپانسر  بتواند 
پیدا  ادامه  چرخه  این  و  است  سودده 
می کند اگر به طور مطلق اسپانسر پیدا 
نکنند، متولیان ناگزیرند که بلیت ها را 
گران کنند. تلاش ما این است که قیمت 
بلیت را کم نگه داریم و در عین حال 
البته تا حالا  یک چرخه سودده باشد، 
برایمان  و  کنیم  را  کار  این  توانستیم 
آورده مالی داشته است. برای این یک 
هفته، ده شبی که قرار است »خروج« در 
برج میلاد اکران داشته باشد توانسته ایم 
شرکت »بهران« را به عنوان اسپانسر پای 
مذاکره  بیاوریم. همچنین مشغول  کار 
این  اجرای  برای  دیگر  اسپانسرهای  با 
طرح در نقاط دیگر هستیم. به نظرم اگر 
طراحی مان را دقیق کنیم، چند شب از 
اجرایش بگذرد، بازخوردها را ببینیم و 
بتوانیم برخی نقاط ضعف را اصلاح کنیم 
به نظرم »سینماماشین« می تواند یک 
امکانی برای تفریح مردم در چند ماه از 

سال باشد.
برج ميلاد پولی از اوج نگرفت

میلاد  برج  کرد:  عنوان  ذوقی 
به  و  نگرفت  پول  ما  از  این طرح  برای 
این  اجرای  حال  در  مشارکتی  صورت 
قرار است درصدی  البته  طرح هستیم 
از فروش و اسپانسر را به متولیان این 
برج بدهیم. شرکت سینمایی نور تابان 
هم در این طرح با ما همراه شده و قرار 
است برای فیلم های دیگر که اتفاقاً برای 
اوج نیستند این طرح را پیگیری کند. 
درباره اجرای این طرح را برای فیلم های 
این  البته  می کنیم  فکر  هم  اوج  دیگر 
نکته وجود دارد که فیلم هایی که قرار 
نمایش  به  ماشین«  »سینما  در  است 
گذاشته شوند باید در حال اکران باشند 
یعنی نمی شود الان فیلمی در »سینما 
ماشین« اکران شود و صاحبانش بگویند 
به  در سینماها  دیگر  ماه  است ۳  قرار 
اینترنتی  اکران  یا  بیایند  در  نمایش 
ماشین«  »سینما  اکران  البته  شوند. 
امن تر است ضمن اینکه تجربه جذابی 
برای مخاطبان است و خیلی ها کنجکاو 
می شوند تا یکی دو باری آن را تجربه 

کنند.
ما  داد:  توضیح  پایان  در  وی 
اعتقادی داریم مبنی بر اینکه با ساختن 
اتمسفر برنامه، فضای سالم و امنی شکل 

تک  تک  ندارد  لزومی  یعنی  می گیرد 
همین  شوند.  چک  چراغ  با  ماشین ها 
که مجری این برنامه اوج و فیلم برای 
حاتمی کیاست، فضا را می شود ارزیابی 
اینکه داخل ماشین حریم  کرد. ضمن 
خصوصی است و فکر می کنم مردم ما 
این  آداب  فرهنگ هستند که  با  انقدر 

برنامه ها را بدانند.
استقبال از »سينماماشين« فوق العاده 

بود
مدیر  انوشه  پیمان  سوتر  آن 
را  »سینماتیکت«  سایت  مارکتینگ 
می بینم، به سراغ او هم می روم تا درباره 
این طرح تازه متولد شده با هم صحبت 

کنیم.
صفحه »خروج« و »سینماماشین« 
 ۲ حدود  در  سینماتیکت  سایت  در 
بازدید داشت  از ۷۰ هزار  ساعت بیش 
اگر  بود،  جالب  بسیار  موضوع  این  و 
اضافه  طرح  این  به  بیشتری  فیلم های 
شاهد  هم  را  بیشتری  استقبال  شود 
خواهیم بودوی به خبرنگار مهر می گوید: 
اخیر  وقت  چند  در  اینکه  به  توجه  با 
نیاز  مردم  و  بوده اند  تعطیل  سینماها 
فوق العاده ای  استقبال  دارند،  تفریح  به 
و  »خروج«  صفحه  شد.  طرح  این  از 
»سینماماشین« در سایت سینماتیکت 
هزار   ۷۰ از  بیش  ساعت   ۲ حدود  در 
بازدید داشت و این موضوع بسیار جالب 
بود، به نظرم اگر فیلم های بیشتری به 
این طرح اضافه شود استقبال بیشتری را 
هم شاهد خواهیم بود. ما کمی مشکلات 
فنی داشتیم که حلش کردیم چون یک 
پروژه سرعتی بود. ضمن اینکه سانس 
یک  در  صبح   ۹ ساعت  در  فیلم  اول 

ساعت سولد اوت شد.
نمایشگر  سایز  اگر  افزود:  وی 
بیشتری  ماشین های  شود  بزرگ تر 
کمی  باید  البته  بود.  پذیرا  می شود  را 
چینش ماشین ها را اصلاح کنیم در این 
صورت دید بهتر خواهد شد این مدل 
برای  است  مرسوم  دنیا  در کل  سینما 
بسیار  آمریکا  و  جنوبی  کره  در  مثال 
آن  از  هم  خوبی  استقبال  و  افتاده  جا 
کشورهای  در  طرح  این  البته  می شود 
دیگر در خارج از شهرها انجام می شود 
را  نمایش  محل  و  بودجه  بحث  چون 

دارند.
در  احتمالاً  کرد:  عنوان  انوشه 
محوطه های  تعداد  آینده  ماه های 
نمایش دهنده »سینما ماشین« به ۲۰ 
محوطه برسد. همین حالا حدود ۸ گروه 
سینمایی آمده اند و ما با آنها مذاکره کرد 
ایم تا فیلم ها را در محوطه آنها به نمایش 

بگذاریم.
در  سینماتیکت  مارکتینگ  مدیر 
پایان اظهار کرد: قرار است چند خاصیت 
به طرح »سینما ماشین« اضافه کنیم 
انتخاب جایگاه چند  امکان  نبود  چون 
فرصت می دهد یکی اینکه ما می توانیم 
به ترتیب ورود و ارتفاع ماشین ها، آنها 
کار  این  کنیم،  جاگیر  جایگاه ها  در  را 
افراد  جلوی ترافیک را می گیرد و دید 
آنلاین هم  بوفه  بهتر می کند. بحث  را 
یکی دیگر از موارد است برای مثال ما 
می توانیم خودمان بسته ها را ضدعفونی 
در  پکیج  صورت  به  را  آن ها  و  کنیم 
نظرم  به  بدهیم.  قرار  خودروها  اختیار 
حتی بعد از کرونا هم »سینما ماشین« 
می تواند یک تفریح بسیار جذاب برای 

مخاطبان باشد.
به  توجه  با  گزارش  اتمام  از  بعد 
پارک  را در سوی دیگر  اینکه ماشینم 
محوطه  از  زودتر  کمی  من  کرده ام 
خارج می شوم. اما وقتی به میدان آرش 
می رسم ماشین های زیادی را می بینم 
که خیلی زودتر برای تماشای فیلم در 
سانس دوم آمده اند و منتظرند تا درهای 
ورودی باز شود و به پارکینگ شماره سه 

برای تماشای »خروج« بروند.

متن میثاق نامه روزنامه نگاری در سایت روزنامه موجود است

دو شنبه 15 اردیبهشت 1399
10 رمضان 1441  4 می 2020 
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یک فنجان چای داغ
آغاز به كار محدود برخی سينماهای آمريكا

 سلامت مخاطبان چک می شود
سینماهای تگزاس به زودی درهایشان به روی مخاطبان باز شده و با 
کنترل درجه حرارت بدن افراد پیش از ورود به سالن، نمایش فیلم ها از سر 

گرفته می شود.
تعداد محدودی از سینماهای سن آنتونیو و آستین در تگزاس آمریکا 

آماده اند تا در روزهای آینده کارشان را از سربگیرند.
»ایوو انترتینمنت« قصد دارد تا روز دوشنبه درهای دو سالن سینما را 
باز کند و با استفاده از روش های کنترل بیماری کرونا در فرودگاه ها٬ میزبان 

مخاطبان شود.
تماشاگران در یک محوطه تهیه شده نزدیک در ورودی سینما به این 
سوال پاسخ می دهند که آیا در ۱۴ روز اخیر کسی از افراد خانواده شان علائم 
برابر طیف مادون قرمز درجه حرارت  از  با عبور  آنفلوانزا را داشته است و 
بدنشان تعیین می شود و اگر بیش از حد مجاز باشد از ورود به سالن باز 

داشته می شوند.
مدیر این کمپانی گفت برای ما بسیار اهمیت دارد که مهمانان ما بدانند 
همه کاری برای محافظت از آنها انجام می شود و با این کار تلاش داریم تا 

اعتماد به نفس مخاطبانمان را برگردانیم.
فرماندار تگزاس به سینماها اجازه داده با ظرفیت ۲۵ درصد از جمعه 
فعالیت خود را از سر بگیرند. با وجود این اکثریت قریب به اتفاق سالن های 
اصلی٬ همچنان  زنجیره ای  از جمله همه سینماهای  و  تگزاس  سینماهای 
بسته هستند و یکی از دلایل این امر نبودن فیلم های جدید برای نمایش و 

نیز چالش های تأمین سلامت مخاطبانشان است.
کمپانی های  از  یکی  نیز  تگزاس  ایالت  شهر  دیگر  آنتونیو  سن  در 
با  و  کند  بازگشایی  یکشنبه  از  را  سینما  سالن   ۹ تا  دارد  قصد  زنجیره ای 
این کار به یکی از اولین زنجیره های سینمایی بدل شود که شروع به کار 
می کنند. این زنجیره سینمایی قصد دارد کارش را با نمایش »تور جهانی 
ترول ها« از یونیورسال شروع کند. »شکار« هم که درست پیش از تعطیلی 

سینماها در حال نمایش بود دوباره روی پرده می رود.
منتظر  مشتاقانه  کارمندانش  است  گفته  مجموعه  این  عامل  مدیر 
کار  این  سلامت  رعایت  به  توجه  نهایت  با  و  هستند  سینماها  بازگشایی 
از  را  کارش  دوباره  پروتکل ها  همه  رعایت  با  ماشین  این  و  می شود  انجام 

سر می گیرد.
گرفته اند  نظر  در  بلیت  قیمت  در  تخفیف  سینمایی  گروه  دو  هر 
را شروع  کارشان  دلار   ۳ با  بچه ها  برای  و  دلار   ۵ با  بزرگسالان  برای  و 
حذف  با  نیز  سینما  سالن  در  غذا  ارائه  سرویس های  برای  می کنند. 
می شود.  انجام  کار  این  سطوح  با  تماس  نقاط  کاهش  و  نقدی  معاملات 
کارمندان نیز همه از ماسک و دستکش استفاده می کنند. صندلی ها هم 
با فاصله چیده شده اند و با یک ردیف فاصله و حداقل ۶ پا فاصله جنبی 

هستند. تماشاگران  میزبان 
در یکی از این دو زنجیره تماشاگران هم باید از ماسک استفاده کنند٬ 

در حالی که در سن آنتونیو به استفاده از ماسک تشویق می شوند.
تبار سرویس می دهد٬  لاتین  مخاطبان  به  بیشتر  که  آنتونیو  در سن 
فیلم »سلنا« فیلمی زندگینامه ای از سال ۱۹۹۷ با بازی جنیفر لوپز هم به 
نمایش درمی آید. گفته شده تاکنون ۲۰ درصد بلیت ها به صورت آنلاین به 

فروش رسیده است.

مديرعامل خانه تئاتر مطرح كرد؛
بازگشايی سالن های تئاتر كار اشتباهی است

بازگشایی  بحث  شدن  مطرح  خصوص  در  تئاتر«  »خانه  مدیرعامل   
سالن های تئاتر از یک ماه آینده با صراحت گفت بحث بازگشایی سالن های 

تئاتر در شرایط فعلی کار اشتباهی است.
بحث  شدن  مطرح  درباره  تئاتر  خانه  مدیرعامل  آبادی  گیل  شهرام 
بازگشایی سالن های تئاتر در محافل مختلف هنری و مدیریتی در شرایط 
بازگشایی مجدد  زمان و چگونگی  آیا موضوع  اینکه  و  ویروس کرونا  فعلی 
سالن ها از سوی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و وزارت بهداشت با خانه 
تئاتر مطرح شده است یا نه، به مهر گفت: موضوع زمان بازگشایی مجدد 
سالن های تئاتر هنوز به صورت رسمی اعلام نشده البته موضوعی است که 
تئاتر طرح  خانه  با  این خصوص  در  ولی  مطرح شده  مختلف  فضاهای  در 

موضوع و مسأله نشده است.
وی در ادامه سخنان خود تصریح کرد: بحث بازگشایی سالن های تئاتر 

در شرایط فعلی کار اشتباهی است.
گیل آبادی با بیان اینکه همانطور که جامعه پزشکی متخصصان حوزه 
کرد:  اظهار  کار خودمان هستیم،  متخصص  هم  تئاتری ها  ما  خود هستند 
حداقل انتظاری که از وزارت بهداشت می رود این است که اطلاعات تخصصی 
صنوف تئاتری را بگیرد. متأسفانه این هم گرایی یا مصاحبت تخصصی میان 

وزارت بهداشت و صنف تئاتر وجود ندارد.
شکل  برای  گرفته  صورت  تلاش های  درباره  تئاتر  خانه  مدیرعامل 
گیری تعامل میان وزارت بهداشت و خانه تئاتر، یادآور شد: ما تلاش های 
با  ولی  دادیم  انجام  پزشکی  جامعه  به  شدن  نزدیک  برای  را  خودمان 
امکان میسر  این  توجه به درگیری های جامعه پزشکی در شرایط فعلی، 

نشده است.
تئاتر  سالن های  بازگشایی  زمینه  در  باشد  قرار  اگر  اینکه  بیان  با  وی 
تصمیم گیری شود باید به نکات تخصصی تئاتر توجه شود، متذکر شد: اگر 

به نکات تخصصی توجه نشود با جان مردم بازی خواهد شد.
برای  باید  یقین  به  کرد:  تأکید  خود  سخنان  پایان  در  گیل آبادی 
بازگشایی سالن های تئاتر برنامه ریزی جدی کرد و این برنامه ریزی نیازمند 
تا ما مختصات دقیقی را در  تئاتر است  با صنف  مصاحبت جامعه پزشکی 
اختیار آنها قرار دهیم در غیر اینصورت نتیجه شکل گیری دستورالعمل اول 
بسیار  که  می شود  تئاتری  فعالیت های  و  فضاهای  درباره  بهداشت  وزارت 

غیرتخصصی بود.

دعای روز دهم ماه مبارك رمضان

لینَ عَلیَْکَ، وَاجْعَلنْی فیهِ مِنَ الفْآئزِینَ  الَلـّهُمَّ اجْعَلنْی فیهِ مِنَ المُْتَوَکِّ
بینَ الِیَْکَ، باِحِْسانکَِ یا غایةََ الطّالبِینَ لدََیکَْ، وَاجْعَلنْی فیهِ مِنَ المُْقَرَّ

خدایا قرارم ده در این ماه از توکل کنندگان بر خودت و بگردانم 
در آن از سعادتمندان درگاهت و قرارم ده در آن از مقربان پیشگاهت به 

حق احسانت ای هدف نهایی جویندگان


